
 

 

Město Kyjov 
Komise prevence kriminality (KPK) 

 

Zápis z jednání č. 8 / 2024 
 

Datum konání: 6. 12. 2024 

Místo konání: velká zasedací místnost 

Přítomni: Michael Hunkař, Mgr. Michaela Moudrá, Mgr. Eva Kostihová, Bc. 

Jarmila Švábová, Mgr. Michaela Zápecová, Ing. Zdeněk Pavlas, Mgr. 

Ivo Pojezný, Ing. Petr Buček. 

Host: Mgr. Filip Zdražil, tajemník MěÚ Kyjov 

Omluveni: Věra Švábová, Ing. Vojtěch Kölbel, Bc. Antonín Kuchař, Mgr. Jaroslav 

Řihánek, MBA. 

Zapisovatel:  Michael Hunkař 

Ověřovatel:               Michael Hunkař    

Čas jednání:  15:00 – 17:00 hodin 

 

Program jednání:  
1. Aktuality z vedení města 

2. Pocitová mapa 

3. Komunitní prevence – přednáška pana Šejvla 

4. Volná rozprava 

 

Průběh jednání:  

 

1) Změna obecně závazné vyhlášky – Rušení nočního klidu 

K návrhu je nutné vyjádřit se do 31. 1. 2025 

Návrh změny, tak jak ji předložila rada města, obsahuje 3 varianty: 

Varianta I: Ponechat regulovanou dobu nočního klidu v zákonné rovině. Organizátor připraví 

ohlášku kulturní akce, MP – díky tomu ví, o jakou akci se jedná, i tak čelí telefonátům, kvůli 

rušení nočního klidu. Tato varianta, tedy nic nemění. 

Varianta II – Pro určité kulturní akce (vymezené časovým obdobím nebo druhem akce) 

stanovit od zákona odlišné podmínky. Kupříkladu akce od června do srpna, a pátek a sobotu. 



 

 

 

Varianta III – Zastupitelstvo předem vydefinuje pro město a okolí výjimečné akce, které 

budou mít jiný než zákonný režim regulace nočního klidu.  

 

Host – Filip Zdražil (tajemník MÚ Kyjov) uvedl kontext chystané změny OZV a představil 

navržené varianty.  

Předseda komise zahájil diskuzi. 

Panuje převažující názor, ponechat regulace nočního klidu benevolentní. Komise vyjádřila 

vůli podporovat kulturní a společenský život ve městě. Nejvíce byla perforována varianta II. 

Členové zmínili nedostatky varianty III – ne všechny pravidelně pořádané kulturní akce jsou 

natolik regionálně významné, aby mohli být přidány na zastupitelstvem schvalovaný seznam 

(například Oldies na Novákovi). To by znamenalo oslabení kulturního vyžití ve městě. Dále, 

by bylo nutné plánovat akce dlouhou dobu dopředu (dle tajemníka by se seznam tvořil na 

začátku roku), pro organizátory by to mohlo znamenat značnou překážku.  

Na variantě II panovala jednohlasná shoda.  

Poté proběhla diskuze k tomu, jaké časové období pro tuto variantu vymezit.  

Pan Pojezdný připomíná, že je důležité podporovat místní podnikatele a také turismus ve 

městě, proto se staví osobně za benevolentnější pravidla. Ostatní členové souhlasí.  

Pan Buček a pan Hunkař připomínají, že chystaná změna nic nemění na tom, že pokud dojde 

u akcí konaných v daných měsících k závažnému či excesivnímu rušení nočního klidu, MP 

případně státní policie zjednají na akci pořádek, případně učiní další nutná opatření. 

Komise jednohlasně doporučuje Radě města variantu 2 a vymezit benevolentnější období pro 

pořádání kulturních akcí na období od 20. května do 20. září.  

A to z důvodů podpory kulturního vyžití, turistiky a místních podnikatelů.  

 

2) Pocitové mapy 

Předseda Hunkař představil členům projekt pocitových map kriminality. Jedná se o projekt 

Pocitové mapy, který nabízí v rámci městem zakoupeného balíčku služeb Národní síť 

zdravých měst. Předseda navrhl, že by se tato možnost mohla využít pro mapování 

bezpečných, příjemných nebo naopak nevzhledných míst v Kyjově. Jednalo by se o facilitaci 

s občany, přijde facilitátor s NSZM a zapojí občany před mapou Kyjova do diskuze, kde se 

cítí bezpečně, kde ne apod. Občané poté místa zakreslují do mapy. Město pak může získané 

informace použít v dalším rozvoji.  

Členové se dotazovali na bližší informace o projektu Zdravých měst, kolik stojí členství, jaké 

služby dostává město na oplátku. K pocitovým mapám obecně spíše doporučují využít služeb 

zaměstnanců úřadu, třeba paní tiskové mluvčí, která by facilitaci jistě zvládla i bez NSZM.  

Předseda si vyžádá bližší informace o fungování NSZM u vedení města.  



 

 

 

 

3) Komunitní prevence 

Michaela Moudrá představila projekt Komunitní prevence, který prezentoval Mgr. Šejvl. 

V podstatě jde o skupinu lidí – místních učitelů, preventistů, lékařů, OSPOD, zástupců škol 

nebo neziskovek, která se pravidelně scházejí s cílem řešit problematiku prevence na školách 

a předávat si zkušenosti, jak řešit konkrétní případy rizikového chování a podpory duševního 

zdraví u dětí a dospívajících.  

Může se vytvořit komunikační platforma, kde se budou lidé z komunity svěřovat se svými 

problematickými žáky a situacemi. Město by mohlo zaštítit – pod sociální odbor. Paní 

Moudrá dala návrh na propojení této skupiny se skupinou Komunitní plánování sociálních 

služeb – paní Prchalovou.   

Paní Moudrá se nabídla jako vhodná koordinátorka. Paní Kostihová vyjádřila souhlas, ostatní 

členové také.  

Na žádost paní Moudré, přidá předseda tento bod i na další zasedání. 

 

4) Volná rozprava 

Přání pěkných Vánočních svátků, rozloučení.  

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova  

Změna obecně závazné vyhlášky – Rušení nočního klidu 

 

Komise jednohlasně doporučuje Radě města variantu 2 a vymezit benevolentnější období pro 

pořádání kulturních akcí na období od 20. května do 20. září.  

 

Úkoly pro členy komise:  

 

Žádné 

 

 

Zapsal:  Michael Hunkař 

 

 

Ověřil: Michael Hunkař 

 


